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Protokoll fört vid Förening Djurö Kulturhus styrelsemöte.

Den 5 maj kl 16.00

Djurö Kulturhus

§ 1. Mötes öppnande

Ordförande Helena Bruun-Nystedet hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare

Dagens sekreterare vara Janurban Modigh.

§ 3 Val av justerare

Som justerare av protokollet/anteckningarna jämte ordförande valdes Anne Lindholm.

§ 4 Anteckningarna får föregående möte

Protokollen från stämman och konstituerande möte godkändes och lades till handlingarna.

Närvarande: Närvarnde Förhinder

Helena Bruun-Nystedt Penseln X

Eva Hannerz Penseln X

Janurban Modigh Kulturarv X

Ann Lindholm Kulturarv X

Raimo Kanttikoski Spelmännen X

Börje Österman Spelmännen X

Kerstin Rudefors Ö teatern X

Bibbi Borg Ö Teatern X

Lotta Lagerman Konst o Kultur X

—- Konst o Kultur X

Karin Österman Byalaget X

Brita Hoff Ståhl Byalaget X

Tore Ehrsson Ekonomi X

Monica Wikström Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X

Inga Belin Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X
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§ 6 Ekonomirapport

4 796 kr på kontot. Inga stora kostnader på G. Nästa stora utgift är försäkringen i februari 2023. Alla 
medlemmar har betalat

§ 7 Reparationen av ventilationssystemet

Ventilationsinstallation är nu klar. Nyckeln som hantverkarna haft är tillbaka till Tore. I förrådet där den nya 
ventilationssystemet installeras finns en lucka som inte får blockeras. Detta innebär i princip att förådet inte 
kan användas annat en typ toalett papper som är enkla att flytta vid en inspektion.

Ö-teatern har problem att förvara sin rekvisita.

Helena fick i uppdrag att fråga kommunen om man kan sätta upp en typ friggebod som förråd. Kontakt är 
troligt Lisa Löven som var här när kommunen var på besök.

§ 8 Pensionärsföreningens behov av förråd

Deras behov av förråd är just nu inte aktuellt då det inte än är klart med vad som kommer att hända  med 
deras tidigare lokal i Stavsnäs. Det är fortfarande inte klart med Hyresgästföreningen vad som ska hända 
med lokalen. Man hålla på att bilda en hyresgästförening i Stavsnäs. Om de inte får vara kvar så kommer 
deras behov av förråd att aktualiseras igen.

§ 9 Sophantering

Helena har varit i kontakt med kommunen som hänvisade till sopentreprenörer. Frågan är nu parkerad för 
det går inte hitta någon lösning på den.

§ 10 Service av luftvärmepumpen

Vi har fått en prisuppgift på 2000 kr som kostnad för service av Luftvärmepumpen.  
Styrelsen beslutad att vi beställer en service på Luftvärmepumpen.

§ 11 Kontakt med Värmdö kommun

Helena har varit inne på kommunen för föreningsdialog. Träffen var med Lisa Löven, Karin Fernström, 
Louise Nilsson. Vid besöket här ute på Djurö var Giovanna Jörgensen med. Besöken har varit ett första 
steg i att kunna sammarbeta med kommunen. Vid besöket var flera av kulturhusets medlemmar med. 
Förutom kulturhuset visades kyrkan och sjöhistoriska stigarna.

§ 12 Konvertering av kulturhuset till Bygdegård

Frågan bordlades och Kulturarv Djurhamn fick i uppseg att skriver ner vad ett medlemskap kommer att 
innebär kulturhuset. Vem skall vara medlem bygdegårdarna (Kulturarv är det idag). Om någon av 
medlemsföreningarna skall göra en aktivitet hur skall detta ske, t ex om man skall söka bidra.

§ 13 Övriga frågor

Inga frågor aktuella.

§ 14 Nästa styrelse möte

Nästa styrelsemöte är den 1 september 2023 kl 16.00

§15 Avslutning

Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet kl 17.00 


